

《单词百科:Jurassic是什么意思?Jurassic怎么发音?Jurassic的解释和用法》

英语单词Jurassic是什么意思?Jurassic怎么读?Jurassic怎么发音?简答网为您整理了Jurassic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Jurassic怎么读

Jurassic的读音:[d ræs k]

Jurassic的意思

- 1、adj.侏罗纪的，侏罗系的;
- 2、n.侏罗纪;

Jurassic的相关词组

- 1、Jurassic period 侏罗纪;

Jurassic的近义词

1、Jurassic period 侏罗纪;

Jurassic的双语例句

1、Jurassic Park had broken all box office records.

《侏罗纪公园》打破了所有票房纪录。

2、An image feet of live mainly in Jurassic and cretaceous.

蜥脚形类主要生活在侏罗纪和白垩纪。

3、Mineral, palaeontology, middle devonian, permian to early jurassic, and cretaceous.

收藏矿物、古生物学、中泥盆纪、二叠纪到早期的侏罗纪和白垩纪。

4、And on your left, you have Tyrannosaurus Rex, a carnivore from the Jurassic period.

在您的左边,您看到的是暴龙,一种来自侏罗纪的肉食动物。

5、Taibei Say was the depositional center of Turpan-Harimi Basin after Jurassic.

台北凹陷在侏罗纪以后成为吐哈盆地的沉积中心。

6、Okay , now the Mastodon is from the semi-late Jurassic period.

接下来这头乳齿象是来自侏罗纪中后期。

7、Is spielberg's Jurassic Park razor-clawed Velociraptor an accurate portrayal?

《侏罗纪公园》中,描述的速龙是否正确?

8、I could imagine them as Jurassic dinosaurs and me really being scared.

我可以想象它们是侏罗纪恐龙,而我真的被它们吓着。

9、At the end of the Jurassic there occurred a transient compression event.

侏罗纪末期发生过短暂的挤压事件。

10、Nick: Well, along with Jurassic Park!

尼克: 这个嘛, 还要加上《侏罗纪公园》!

11、Wanquansi silver and deposit occurs formation of Jurassic system , Mesozoic Era.

万全寺银金矿床赋存于中生界侏罗系白旗组.

12、Coal measures in Xiaonan coalmine belong to Jurassic terrestrial deposit.

晓南煤矿含煤地层属侏罗系陆相沉积.

13、Is Jurassic Chaidamu Basin a Foreland Basin?

柴达木侏罗纪盆地是“前陆盆地”吗?

14、There are high quality coal resources in Jurassic strata of Ordos Basin.

鄂尔多斯盆地赋存有侏罗纪优质煤炭资源.

15、Jurassic Biostratigraphic Sequence in the Middle of Northern Tibet.

辽西地区白垩纪火山岩层序探讨.

以上是简答网为您整理的Jurassic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Jurassi

c的用法、Jurassic的释义、Jura

ssic的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/Jurassic>